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Peşin alımla piyasaya giren Fiskobirlik'in üreticiden aldığı fındık iki bin tonu aştı. Serbest
piyasada alternatif oluşturduklarını belirten Yönetim Kurulu Başkanı Bayraktar, hedeflerinin 5
bin tona ulaşmak olduğunu söyledi.
 Fiskobirlik'in ağustos ayı içerisinde başlattığı 2013 ürünü fındık alım kampanyasından sonra
alımlar nedeniyle üreticiye herhangi bir borcun bulunmadığını kaydeden Bayraktar, şöyle
konuştu: “Amacımız piyasada üreticilerimiz için bir alternatif oluşturmaktı. Bunu da
başardığımızı görüyoruz. Bugüne kadar alınan yaklaşık 2 bin tonun üzerinde bir ürün vardır. Bu
alımlardan üreticilerimize borcumuz bulunmamaktadır. Alımlarımız gayet iyi gitmektedir."
 Bayraktar, kooperatifler bazında bir değerlendirme yapılacak olursa Düzce, Kocaali, Trabzon,
Ordu ve Giresun kooperatiflerinin iyi alım yapabildiğini söyledi. Hedefin 5 bin tona ulaşabilmek
olduğunu belirten Bayraktar, sözlerini şöyle sürdürdü: "Bugün itibarıyla Giresun kalite fındık 6.80
TL’den peşin alım yapılmaktadır. Şunu bir kez daha gördük ki Fiskobirlik ayağa kalmakta ve
daha da iyi duruma gelecektir. Ancak üreticilerimiz başta olmak üzere Sivil Toplum Örgütleri,
siyasi partiler mutlaka Fiskobirlik'e destek vermesi gerekmektedir. Çünkü bu kurum hepimizin.
Bu kurum yaşarsa piyasada istikrar olur. İstikrar olursa da üreticiye katkı sağlanır. Yoksa kısır
çekişmeler, geçmişte 'sen onu yaptın, ben bunu yaptım' gibi kavgalar bu kuruma katkı
sağlamaz. Ben buradan üreticilerimize güvenle ilgili, parayı alma ile ilgili bir sıkıntı olmadığını
duyurmak istiyorum. Üreticimizin kendisi için, Türk fındığı için bu kuruma sahip çıkması
gerekiyor.”
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